
 

 

 

 

                                                                                                                                  Tarnów, 23 stycznia 2025 r.    

 

Pan Tomasz Żmuda                                                                                                                                                    
Radny Rady Miejskiej w Tarnowie 

 

Szanowny Panie Radny,  

             W odpowiedzi na Pana interpelacje, pragnę poinformować, iż  podzielam opinię, że Tarnowski 
Szlak Maszkaronów doskonale promuje nasze miasto i jest bardzo ciekawy turystycznie.  

             Tarnowski Szlak Maszkaronów nawiązuje do dziedzictwa historycznego Tarnowa, jakimi                           
są maszkarony na ratuszu i to czyni go wyjątkowym. Stąd też koncepcja powstania, a także rozwoju 
szlaku jest oparta na tym historycznym kontekście, przez co ściśle związana jest z zabytkowymi 
częściami miasta. Rocznie przybywać będą nie więcej, niż trzy nowe maszkarony w obszarze ściśle 
związanym z logiką szlaku oraz wyjątkowymi okolicznościami. Dlatego nie planujemy rozszerzać trasy 
szlaku w układzie „każde osiedle”. 

 

 
                                                                                                                                

                                                                                                                                   Z poważaniem 
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